
Referat fra bestyrelsesmødet den 30.05.007 
 
Meddelelser. 
 
Formanden oplyste at kommunen er tilskrevet vedrørende huller i vore veje, opretning af fliser på 
vore fortove og afhjælpning af støj plagen fra Centervejen og Lillevangsvej. 
Kommunen har svaret tilbage at vores anmodninger først skal forelægges teknisk forvaltning. Vi 
har i skrivende stund endnu ikke hørt fra kommunen. 
Formanden har forsøgt at få nabo grundejerforeningen i tale omkring samarbejde med støj, uden at 
få respons. Så vi må nok konstatere at naboen kører sit eget løb. 
 
Der sættes to ekstra skilte op med ” Pas på mig” , et i svinget ved transformatoren i Gyvelkæden og 
et ved indkørslen i Syrenkæden. 
 
Budget og regnskab. 
 
Dette blev gennemgået, bestyrelsen havde ingen bemærkninger. 
 
Hjemmesiden. 
 
Det er aftalt at formanden har ansvar for vores hjemmeside og at det praktiske arbejde med siden 
udføres af Carsten Nielsen – SY 23. 
 
Fællesarealer. 
 
Den fælles arbejdsdag er aftalt til den 07.10.007. 
Det opsatte fodbold mål er lidt for smalt. Det gøres snarest lidt bredere. 
Legepladsudvalgets forslag til en ny legeplads blev tiltrådt af bestyrelsen. Der er aftalt en seksårig 
betalings periode. 
 
Varmeforsyning. 
 
Ole Bjarno og Nils Byager er foreningens repræsentanter i GBS.   
For at overholde loven omkring aflæsning af varmeforbrug, skal vi en gang om året udtage to 
vilkårlige målere, disse målere skal findes ved lodtrækning blandt foreningens medlemmer og 
sendes til kalibrering. Der indkøbes derfor to stk. målere til erstatning for dem som sendes til 
kalibrering. De to huse der i år blev udtrukket og skal have sendt deres målere til kalibrering er 
Gyvelkæden nr. 1. og 16. 
 
Næste møde. 
 
Det blev fastsat at det næste bestyrelsesmøde finder sted tirsdag den 18. september. 
 
Såfremt nogen af medlemmerne har noget de ønsker behandlet på det næste bestyrelsesmøde, skal 
det sendes skriftligt til formanden. 
Bestyrelsen. 


